

# 浙江科技学院“汉语桥”线上项目申请通知

## Application Call for “Chinese Bridge” Online Program of ZUST

### 一、项目介绍

#### PROGRAM INTRODUCTION

本次免费中国文化体验课程旨在满足汉语和中华文化爱好者的学习欲望，维持学习热情，提高汉语水平。

在开设汉语课程传授汉语知识、提高学员汉语水平的同时，本次体验课程还包含“当代中国”系列课并从浙江经济、互联网、科技成就等方向解读当代中国并将杭州作为现代化智慧城市的缩影向海外学员展现当代中国的风采。

This free online program aims at meeting the learning needs of Chinese culture and language lover, maintaining their enthusiasm and improving their Chinese proficiency.

Except Chinese language courses, this program will also present a series of lectures about modern China, which will showcase China from aspects of Zhejiang economy, internet, technological achievement. Meanwhile, Hangzhou will be introduced as a miniature of modern intellectual cities of China so as to display modern China to students of this program.

1. 课程内容：汉语综合、汉语听说、汉语阅读以及“当代中国”系列讲座。

Courses of program: Comprehensive Chinese, Chinese Listening and Speaking, Chinese Reading and series lectures of modern China.

2. 开课时间：2021年1月11-25日

Time: January 11-25, 2021

3. 招生规模：100人，3个班，根据汉语水平不同，进行分班教学。

Enrollment amount: 100. Students will be divided into 3 classes according to their Chinese level.

4. 费用：免费

Tuition fee: free

5. 报名时间：2020年12月3日至12月22日

Registration time: December 3-22, 2020

### 二、录取要求

**REQUIREMENTS:** All applicants shall be

1. 汉语非母语且对中国文化和汉语有兴趣者。

Non-Chinese native speakers who are interested in Chinese culture and language.

2. 身心健康，品学兼优。

In good physical and mental condition, well performed both academically and

behaviorally.

3. 学员须在结课后提交视频反馈（Vlog），展示学习成果、心得并同意我校将其视频上传到“汉语桥”官网。

Students of this program are required to submit Vlogs to show their study achievement and feelings. Meanwhile, applicants of this program will be seen as no objection to the submission of their videos to “Chinese Bridge” website.

### 三、申请流程

#### APPLICATION PROCEDURES

1. 打开网上申请系统：<http://isam.zust.edu.cn/>并注册账号。注册完成后无需等待确认邮件，返回申请系统首页即可开始申请。

Open online registration system: <http://isam.zust.edu.cn/> and register an account. Go back to the home page of application system and start your application. No verification mail is needed for the start of application after registering an account.



2. 选择“短期进修生”栏目下的“汉语桥”在线项目

Choose “Chinese Bridge” online program under Short-term Program category.

## Select Program

Select Degree:  Master Degree Program  Bachelor Degree Program  Chinese Language Program  Exchange Program  Short-term

Program  Double Degree Program

Search Program:

Program Title	Starting Date	Length of Program	Application Deadline	Teaching Language	Tuition Fee	
Preparatory English Course	2020-09-20	--	2020-08-31	English	RMB 6500	<a href="#">Apply Now</a>
Preparatory English Course	2020-09-20	--	2020-08-31	English	RMB 2500	<a href="#">Apply Now</a>
2019 Summer Study Tour	2019-08-12	2 Weeks	2019-06-30	English	RMB 5500	<a href="#">Apply Now</a>
Chinese Bridge online program	2021-01-11	2 Weeks	2020-12-31	English	--	<a href="#">Apply Now</a>
Short-term Chinese language-- 2 months	2020-11-16	2 Months	2020-11-30	Chinese	RMB 3600	<a href="#">Apply Now</a>
Summer Study Tour(SST)	2017-09-10	--	2017-08-15	Chinese	--	<a href="#">Apply Now</a>
2019 Summer Study Tour	--	--	--	--	--	<a href="#">Apply Now</a>

### 3. 填写申请信息

Fill in application information

### 4. 在线提交申请材料

Upload application materials online.

申请材料

1. 护照照片页扫描件;
2. 证件照电子版;
3. 最高学历成绩单。

#### Application Documents

- A. A Scanned copy of passport photo page
- B. ID photo
- C. Transcript of highest education

本项目申请人无需付申请费，完成材料上传即完成申请。招办老师会将申请结果通过电子邮件通知到申请人，请申请人在填写申请信息时确保所填电子邮箱信息准确无误。

After uploading required materials, the application will have come to the end and can skip the step of application fee as this program is free. Teachers will inform applicant of application result through email so please make sure that the email address you fill is correct.

#### 联系方式 Contact

浙江科技学院留学生中心

#### International Student Affairs Center, ZUST

E-mail: internationaloffice@126.com, internationalstudy@163.com, sunlan0129@126.com, tangdanning\_zust@163.com, taojianzust@126.com, hongyuzust@163.com

Tel: +86-571-85070141, +86-571-85070080, +86-571-85070095

Address: 浙江省杭州市西湖区留和路 318 号

No. 318, Liuhe Road, Xihu District, Hangzhou, Zhejiang Province